

**Aufgepasst:
LAAX OPEN presented by Zalando
Freestyle vom Besten – Snowboard, Freeski, Festival
Save-the-date 13.-16.01.2027**

(LAAX, Schweiz – 12.08.2026) – Erfrischende Nachrichten kommen aus LAAX: Vom **13. bis 16. Januar 2027** heißt es wieder Freestyle vom Besten bei den LAAX OPEN presented by Zalando. Schon immer gestaltet die Winterdestination in Graubünden den Freestyle Sport massgeblich mit. Highlight sind Jahr für Jahr die LAAX OPEN, die mit **Festivalatmosphäre und den Performances beim FIS Snowboard und Freeski Weltcup** bestechen.

Tonangebend wie der Veranstalter sind auch die hundertten LAAX OPEN Rider aus aller Welt und die grossen **LAAX OPEN Champions**, zu denen Stars wie **Eileen Gu, Gaon Choi, Andri Ragettli und Scotty James** zählen. Der fünfmalige OPEN Sieger sagt: „Ein riesiges Lob an LAAX – dieser Berg und dieses Resort sind echte Vorreiter in Sachen Freestyle und bieten uns die Möglichkeit, jedes Jahr hierherzukommen, zu fahren und das zu tun, was wir lieben.“

Daher: Datum notieren, Erfrischung gönnen und auf den 13.-16.01.2027 in der Region Flims Laax freuen.

@laax @snowparklaax laaxopen.com laax.com

Medienkontakt LAAX OPEN:

Astrid Nehls | astrid@services-sbc.com | +43 676 4314410 | +41 79 9024215

Press Release

**Mark your calendars:
LAAX OPEN presented by Zalando
The Best of Freestyle – Snowboarding, Freeskiing, Festival
Save the date: January 13–16, 2027**

(LAAX, Schweiz – August 12, 2026) – Exciting news from LAAX: From **January 13 to 16, 2027**, the LAAX OPEN presented by Zalando will once again showcase the very best in freestyle. This winter destination in Graubünden has always played a key role in shaping the sport of freestyle. Year after year, the LAAX OPEN stands out as a highlight, captivating visitors with its **festival atmosphere and the performances at the FIS Snowboard and Freeski World Cup**.

Just as influential as the organizing resort are the hundreds of LAAX OPEN riders from all over the world and the great **LAAX OPEN champions**, including stars such as **Eileen Gu, Gaon Choi, Andri Ragettli and Scotty James**. The five-time OPEN champion says: “Huge shoutout for LAAX, this mountain and resort are visionary when it comes to freestyle and it gives us the platform to come here and ride every single year and do what we love.”

So: Mark your calendars, take a refreshing break in this hot summertime and look forward to January 13–16, 2027, in the Flims-Laax region, Switzerland.

@laax @snowparklaax laaxopen.com laax.com

Media contact LAAX OPEN:

Astrid Nehls | astrid@services-sbc.com | +43 676 4314410 | +41 79 9024215